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        PROTOKÓŁ Nr 8.2019 
 

przebiegu wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 
w dniu 16 września 2019 r. 

 
1. Otwarcie obrad 

Wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto odbyło się w Sali sesyjnej 
zielonogórskiego ratusza Stary Rynek 1. Początek godzina 14.00. 

Posiedzenie Komisji otworzył i przewodniczył p. Krzysztof Sroczyński -przewodniczący Komisji ds. 
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Komisji na podstawie list obecności stwierdził, że w Komisjach jest wymagane quorum. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Radni Dzielnicy Nowe Miasto, p. Sebastian Jagiełowicz - przewodniczący 
Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto,  
p. Lidia Gryko z-ca Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, p. Urszula Zamiatała – kierownik 
Biura Dzielnicy. 
 
             Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych 
osobowych prowadzący obrady p. Krzysztof Sroczyński poinformował, że posiedzenie Komisji Rady 
Dzielnicy Nowe Miasto jest utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk. 
 

2. Uchwalenie porządku obrad 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 
1) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Krępa – druk 
nr 108; 
2) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Kiełpin – 
druk nr 109. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad. 
 

Po przedstawieniu porządku obrad p. Sebastian Jagiełowicz – przewodniczący Zarządu Dzielnicy 
Nowe Miasto przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i 

specjalnych mających siedzibę na obszarze Miasta Zielona Góra – druk nr 110; 

2) zaopiniowania propozycji strategicznej inwestycji zgłoszonej przez mieszkańców sołectwa Zatonie- 

druk nr 111. 

 
Głosowania nad zmianami porządku obrad przeprowadzono w Komisjach:  
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  
 
 
                                                          Porządek obrad po zmianach 
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 
1) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Krępa – druk 
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nr 108; 
2) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Kiełpin – 
druk nr 109;  
3) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i 
specjalnych mających siedzibę na obszarze Miasta Zielona Góra – druk nr 110; 
4) zaopiniowania propozycji strategicznej inwestycji zgłoszonej przez mieszkańców sołectwa Zatonie druk nr 
111. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad.   
 
 
Prowadzący obrady komisji p. Krzysztof Sroczyński zaproponował żeby punkt 3 na prośbę p. Lidii Gryko  
z-cy Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych został omówiony jako pierwszy. 
 
 

 
3. Zaopiniowanie uchwał 

 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 
szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Miasta Zielona Góra – druk nr 
110.  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Miasta Zielona Góra – druk nr 110 
przedstawił p. Lidia Gryko z-ca Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, omawiając uzasadnienie 
dołączone do projektu uchwały. 
 
Pytania: 
 
Radny p. Krzysztof Wołczyński – czyli jest to dawna szkoła zawodowa, a czy również techniczne 
wykształcenie ma uczeń po ukończeniu szkoły policealnej ? 
P. Lidia Gryko odpowiedziała że od 1 września tak byłe szkoły zawodowe będą się nazywać, natomiast do  
szkoły policealnej idzie się po skończonym liceum i w związku z tym nie uzyskuje się tytułu technika. 
Radny p. Roman Rekut czy skoro są szkoły branżowe pierwszego stopnia to będą również drugiego? 
P. Lidia Gryko na razie na tym etapie są tylko pierwszego stopnia, ale na pewno reforma będzie 
kontynuowana. 
  
Głosowanie – druk 110, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Krępa – druk nr 108.  
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Krępa – druk nr 108 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu 
Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
Radna p. Sylwia Brońska zapytała czy jeżeli zostaną pieniądze z inwestycji to na co zostaną przeznaczone ? 
P. Mariusz Zalewski odpowiedział, że zostaną przeznaczone na inne przegłosowane przez mieszkańców 
zadania czy inwestycje. 
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Radny p. Roman Rekut zapytał jak wyglądają obecnie oferty w stosunku do kosztorysów, bo był taki moment 
że oferty przewyższały wartość kosztorysów, czy cos się ostatnio zmieniło ? 
P. Mariusz Zalewski – odpowiedział, że nie ma w tej kwestii żadnych zasad, jest to sprawa indywidualnych 
rozstrzygnięć tych którzy zgłaszają ofertę. 
Radna p. Sylwia Brońska zapytała jak to jest że dokumentacja do danej inwestycji jest robiona przez dwa 
lata, kto na to zezwala? 
P. Mariusz Zalewski stwierdził, że jest to również indywidualna sprawa, szereg firm ma wpływ na termin  
w którym zostanie odebrana. 
Radny p. Paweł Towpik zapytał jak długi jest termin oczekiwania na realizacje inwestycji uchwalonej 
zebraniem wiejskim przez mieszkańców? 
P. Mariusz Zalewski odpowiedział, że istotnym elementem terminu oczekiwania jest ważność dokumentów 
technicznych i jej aktualność jest trzy lata, inna ważna rzecz w oczekiwaniu na realizacje jest związana  
z finansami, ale konkretnego terminu w jakim zostanie ona przeprowadzona nie ma, ale środki jeżeli 
inwestycja się przeciągnie nie przepadają. 
 
Głosowanie druk 108, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Kiełpin – druk nr 109.  
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Kiełpin – druk nr 109 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu 
Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
 
Głosowanie – druk 109, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:    
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznej inwestycji zgłoszonej przez 
mieszkańców sołectwa Zatonie – druk nr 111. 
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznej inwestycji zgłoszonej przez 
mieszkańców sołectwa Zatonie– druk nr 111 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu 
Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały.  
 
Głosowanie – druk 111, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
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- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

4. Sprawy różne 
 
Radna p. Agnieszka Kozakiewicz – odniosła się do sytuacji na ostatniej sesji, a po niej w mediach 
społecznościowych radny p. Paweł Towpik miał napisać, że specjalnie nie była obecna na sesji żeby nie 
przeszedł jego wniosek podczas głosowania w sprawie stanowiska radnych dzielnicy w sprawie budżetu 
obywatelskiego co spowodowało bardzo negatywne opinie na forum, radna kategorycznie zażądała  
sprostowania tej informacji bo była to nie prawda. 
Radny p. Paweł Towpik odrzucając zarzuty stwierdził, iż radna przez okres swoje działalności w poprzedniej 
kadencji nie zrobiła nic by zwiększyć fundusze dla Dzielnicy. 
Po burzliwej wymianie zdań głos zabrał przewodniczący Rady dzielnicy p. Zenon Rabęda informując o 
potrzebie zwołania nadzwyczajnej sesji Rady Dzielnicy w związku z koniecznością opiniowania uchwał, która 
odbędzie się 19 września 2019 r. o godz. 15ºº. 
Do radnego p. Pawła Towpika zwrócił się radny p. Jerzy Żetecki z prośbą, aby udostępnił wszystkim radnym 
sprawozdanie, które wygłosił na sesji Rady Miasta w dniu 27 sierpnia 2019 r. 
Radnego p. Pawła Towpika odpowiedział, że można jej sobie zobaczyć na stronie BIP Miasta. 
Radny p. Roman Rekut wspomniał, iż na sesji majowej ustalone były inne kryteria ilości składania projektów 
do budżetu, aby mniejsze sołectwa miały również szanse na swoje projekty, ja ze swojej strony tak zrobiłem  
i jako sołectwo Drzonków nie zgłosiliśmy więcej projektów, jednak nie wszyscy się do tego zastosowali. 
Ustosunkowując się do wypowiedzi radny p. Krzysztof Wołczyński stwierdził, że rolą przewodniczącego 
Rady jest mobilizowanie i organizowanie spotkań w celu współdziałania radnych dla dobra całej Dzielnicy. 
 
Po zakończonej dyskusji prowadzący Komisje p. Krzysztof Sroczyński zakończył posiedzenie wspólne 
Komisji. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji ds. 
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz 

Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ds. 
Integracji Samorządowej 

Przewodniczący Komisji ds. 
Infrastruktury i Gospodarki 

Komunalnej 

 
……………………………………….. 

Krzysztof Sroczyński  

 
……………………………………….. 

Sylwia Brońska  

 
……………………………………….. 

Roman Rekut  

 
 
 
Protokołowała: 
…………… 
Sylwia Bartkowicz 
 


